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GALA GECESİ LEZZET ŞÖLENİNE SAHNE OLDU
Afyonkarahisar mutfağının zenginliğini ve kültürel mirasını dünyaya tanıtmak

amacıyla düzenlenen 6'ncı GastroAfyon Uluslararası Turizm ve Lezzet
Festivali'nde gala gecesi düzenlendi. Yerli ve yabancı gastronomi tutkunlarını
bir araya getiren gecede, Türkiye’nin dört bir yanından gelen ünlü şefler, yerel

üreticiler ve misafirler Afyon mutfağının eşsiz lezzetleriyle buluştu.

Afyonkahisar Valisi Kübra Güran
Yiğitbaşı ve Belediye BaşkanıBurcu
Köksal’ın ev sahipliğinde düzenlenen

geceye Afyonkarahisar Milletvekili Hakan
Şeref Olgun, İkmal ve Garnizon Komutanı
Tuğgeneral Fatih Dağlı, il protokolü, ünlü
şefler ve çok sayıda seçkin davetli katıldı.

Gecede bir konuşma yapan Belediye
Başkanı Burcu Köksal, bu toprakların
sadece lezzetiyle değil, aynı zamanda
Türkiye Cumhuriyeti’nin kuruluşuna giden
yolda önemli bir kilometre taşı olduğunu
söyledi. Başkan Burcu Köksal, “Gazi

Mustafa Kemal Atatürk’ün önderliğinde
kazanılan Büyük Zafer, bu topraklarda şekil-
lenmiş, Cumhuriyet’in temelleri burada
atılmıştır. Biz de bugün, Cumhuriyetimizin
değerlerine sahip çıkmanın ve mutfağımızı
dünyaya tanıtmanın gururunu yaşıyoruz."
dedi.

Bu yıl festivalin sloganı olan “Geleneğin
İzleri, Geleceğin Lezzetleri” ile sadece gas-
tronomi dünyamızı değil, aynı zamanda Gazi
Mustafa Kemal Atatürk’ün bize emanet ettiği
Cumhuriyet değerlerini de geleceğe taşıdık-

larını ifade eden Başkan Burcu Köksal,
Afyonkarahisar mutfağının, her biri tarihî ve
kültürel bir miras niteliğinde olan tatlarıyla,
geçmişi geleceğe bağlayan bir köprü olduğu-
na dikkat çekti.

“CUMHURİYETİMİZİN TEMELLERİ
BU TOPRAKLARDA ATILDI”

“GELENEĞİN İZLERİ, GELECEĞİN
LEZZETLERİ SLOGANI İLE GEÇMİŞTEN

GELECEĞE YOLCULUK”

“KADINLARIN VE GENÇLERİN
GÜCÜNÜ YANSITAN FESTİVAL”

Festivalle kadınlarımızın üretimdeki gücünü ve
gençlerimizin yenilikçi bakış açısını destekleyen
bir etkinliğe ev sahibi yapmaktan büyük mutlu-
luk duyduklarını dile getiren Belediye Başkan
Burcu Köksal, “Afyonkarahisar’ın mutfak
zenginlikleri, yerel üreticilerimizin emeği ve
gençlerimizin katkılarıyla dünya çapında daha
güçlü bir kimlik kazanıyor” dedi.
>>HABER 8’DE

Vali Yiğitbaşı, Somer
Şefle Ayşe’yi Görüştü

TV8 ekranlarında yayınlanan MasterChef pro-
gramıyla da tanınan ünlü şef Somer Sivrioğlu, 6.
Uluslararası GastroAfyon Turizm ve Lezzet Festivali
kapsamında Afyonkarahisar’a geldi. Festival kap-
samında söyleşiye katılan şef Somer Sivrioğlu,
öncesinde Vali Doç. Dr. Kübra Güran Yiğitbaşı ile bir
araya geldi. Ayşe’ye tatil sürecinde Vali Yiğitbaşı’nın
desteğiyle eğitim veren Afyon Kocatepe Üniversitesi
Gastronomi ve Mutfak Sanatları Bölüm Başkanı
Prof. Dr. Mustafa Sandıkçı, Öğretim Görevlileri Esna
Mete ve Osman Kazancı’nın katıldığı görüşmede
Ayşe’nin yarışmadaki durumu ve bundan sonraki
süreçte yapılacak çalışmalar değerlendirildi.>>8’DE

DDaavvuutt--  AAyyşşee  OOkkyyaarr  
KKıızz  KKuurraann  KKuurrssuu  aaççııllddıı

Davut-Ayşe Okyar’ın
çocukları Hakan-Hasan
Okyar anne ve
babasının hayrına
Karşıyaka’da Kız Kuran
kursu açtılar. >>2’DE

10.756
öğrenci
tarandı

2023-2024 eğitim-öğretim
döneminde Türkiye genelinde
uygulanan Türkiye Sportif
Yetenek Taraması ve Spora
Yönlendirme Programı, genç
yetenekleri spora kazandır-
mak ve geleceğin şampiyon-
larını yetiştirmek amacıyla
önemli bir adım attı.>>7’DE

"Başarılarımızı 
arttırmayı hedefliyoruz"

AK Parti Afyonkarahisar milletvekili Dr. Hasan
Arslan, Türkiye Buluşmaları kapsamında
Aydın'da programlara katıldı. Arslan
"Başarılarımızı arttırmayı hedefliyoruz " dedi.

5
Başkan Koyuncu’dan
Emirdağ Yüzyılına
Damga Vuracak İstek
Aile ve Sosyal Hizmetler Bakanı Mahinur Özdemir
Göktaş ve protokol üyelerinin yer aldığı Özcan-
Başak Halaç Emirdağ Çocuk Evleri Sitesi'nin temel
atma töreninde, Emirdağ Belediye Başkanı Serkan
Koyuncu, ilçenin eğitim altyapısını güçlendirecek
önemli bir istekte bulundu.>>5’TE

Magandalara yönelik operasyon
Afyonkarahisar’da
gerçekleştirilen
düğün ve eğlencel-
erde havaya ateş
açan 11 maganda 
jandarmanın
operasyonuyla
gözaltına alındı.3

Jandarmadan uyuşturucu
operasyonu: 6 gözaltı

Afyonkarahisar’da jandarma tarafından bir ilçe ve
3 beldede gerçekleştirilen uyuşturucu operasy-
onunda 1 kilo 240 gram esrar ile birlikte değişik
türlerde uyuşturucu maddeler ele geçirilirken,
olayla ilgili 6 kişi gözaltına alındı.>>3’TE

Bolvadin de Su Hattı 
Çalışmaları Devam Ediyor
Bolvadin Belediyesi Su ve
Kanalizasyon Müdürlüğü (SU-KA),
ilçenin çeşitli bölgelerinde su
şebekesi ve kanalizasyon hatlarının
yenilenmesi çalışmalarını aralıksız
sürdürüyor.>>3’TE
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“Önce sen önce kalbin”
Afyonkarahisar İl Sağlık Müdürü Uzm. Dr. Serhat Korkmaz, 29 Eylül
Dünya Kalp Günü nedeniyle yazılı bir açıklama yayımladı. Korkmaz

açıklamasında kalp ve damar hastalıkları hakkında bilgiler verdi.

Kalp damar hastalıklarından dünyada her
yıl yaklaşıl 18 milyon kişinin hayatını kay-
bettiğini belirten Korkmaz, Ülkemizde

2023 yılında yüzde 33,4 kişinin kalp ve damar
hastalıklarından vefat ettiğini söyledi.  Korkmaz,
“ Kalbi ve damar sistemini olumsuz etkileyen
kalp ve damar hastalıkları (kardiyovasküler
hastalıklar), farklı şiddetlerde ortaya çıkabilen
geniş bir hastalık yelpazesini kapsar. En yaygın-
ları arasında koroner arter hastalığı (kalp
damarlarının tıkanması), kalp yetmezliği, aritmi
(kalp ritim bozuklukları) ve kalp kapak hastalık-
ları bulunmaktadır. Dünya Sağlık Örgütü (DSÖ)
verilerine göre kalp damar hastalıkları, dünya
genelindeki engellilik ve ölümlerin önde gelen
nedenidir ve her yıl yaklaşık 18 milyon kişinin
hayatını kaybetmesine sebep olmaktadır.
Ülkemizde de benzer bir durum söz konusu olup
Türkiye İstatistik Kurumu (TÜİK) tarafından
yayımlanan 2023 yılı ölüm ve ölüm nedeni ista-
tistiklerine göre ölümlerin yüzde 33,4’ünden
kalp ve damar hastalıkları sorumludur”

“KALP VE DAMAR HASTALIKLARININ EN
ÖNEMLİ DAVRANIŞSAL RİSK FAKTÖRLERİ

SAĞLIKSIZ BESLENMEDİR”
Ülkemizde 2023 yılında nüfusun yüzde 7’sinin
kalp hastalığı ya da kalp krizi nedeniyle göğüs
ağrısı ya da felç geçirdiğinin altını çizen Korkmaz,
“ Özellikle gelişmiş ve gelişmekte olan ülkelerde,
yaşam süresinin uzamasıyla birlikte nüfusun
yaşlanması, artan şehirleşme, sağlıksız beslen-
me ve hareketsizlik gibi faktörler nedeniyle kalp
ve damar hastalıkları görülme sıklığı artmaktadır.
Ülkemizde, 2023 yılında yapılan bir çalışmada
nüfusun yüzde 7’sinin kalp hastalığı ya da kalp
krizi nedeniyle göğüs ağrısı ya da felç geçirdiği,
bu durumun yaşla birlikte artmakta olduğu tespit
edilmiştir. Kalp ve damar hastalıkları için en
önemli davranışsal risk faktörleri sağlıksız
beslenme, yetersiz fiziksel aktivite, tütün ve alkol
kullanımıdır. Davranışsal risk faktörlerinin etkileri
bireylerde yüksek tansiyon, yüksek kan şekeri ve

obezite gibi durumları ortaya çıkararak kalp
damar hastalığı gelişme riskini arttırmaktadır.
Yapılan araştırmalar, yaşam tarzında yapılacak
değişikliklerle 30-70 yaş arasında görülen kalp ve
damar hastalığı kaynaklı ölümlerin yüzde 80’inin
önlenebileceğini göstermektedir”

“KALP VE DAMAR HASTALIKLARI
KÜRESEL BİR HALK SAĞLIĞI SORUNU

OLARAK KABUL EDİLMİŞTİR”
2024 yılının temasının Önce Sen, Önce Kalbin”
ve “Kalbinin Kahramanı Ol, Harekete Geç” şek-
linde olduğunu belirten Korkmaz, “ Yaygınlığı ve
etkileri nedeniyle kalp ve damar hastalıkları
küresel bir halk sağlığı sorunu olarak kabul
edilmiş ve dünyada, her yılın 29 Eylül günü
“Dünya Kalp Günü” olarak belirlenmiştir. Gün
vesilesiyle, oluşturulan tema çerçevesinde
topluma ve sağlık çalışanlarına yönelik eğitim
ve farkındalık çalışmaları yapılmaktadır. Bu
bağlamda 2024 yılının teması "Önce Sen, Önce
Kalbin” ve “Kalbinin Kahramanı Ol, Harekete
Geç” şeklindedir.  Konunun önemi itibariyle
Bakanlığımız tarafından, tüm paydaşlarının

katkılarıyla “Türkiye Kalp ve Damar Hastalıkları
Önleme ve Kontrol Programı” hazırlanmış; kro-
nik hastalıkların erken teşhisi, etkili tedavisi ve
izlemlerinde aile hekimleri başta olmak üzere
birinci basamak sağlık çalışanlarının daha aktif
bir rol üstlenmesini sağlayacak etkili ve kap-
samlı bir hizmet sunum algoritması oluşturul-
muştur. Bu kapsamda, aile hekimlerimizce, 40
yaş ve üstü bireylerin kardiyovasküler risk
değerlendirmesi yapılmaktadır. Değerlendirme
sürecinde öncelikle kişinin yaşı, cinsiyeti, sigara
kullanımı bilgileri alınmakta; kan basıncı
ölçülmekte ve kolesterol değerine bakılmakta;
elde edilen veriler kullanılarak 10 yıl içinde
ölüme neden olabilecek bir kalp ve damar
hastalığı geçirme riski hesaplanmakta; kişiye
özel danışmanlık verilmekte ve/veya tedavi
planı oluşturulmaktadır. Buradan hareketle,
Dünya Kalp Günü'nde, herkesi kalp sağlığı için
eyleme geçmeye, kayıtlı oldukları aile hekimleri-
ni düzenli olarak ziyaret etmeye, periyodik tara-
ma ve izlemlerini yaptırmaya, davet ediyoruz”
>>MEVLÜT TINAS

Sütler Afyonkarahisarlı
kadınlardan, peynirler
Ardahanlı kadınlardan 

Eğitim için Afyonkarahisar’a
gelen Ardahanlı kadınlarla Süt
Kardeşliği projesi başlatılmıştı.
Eğitimin ardından Ardahanlı
peynir üreticisi kadınlar,
Afyonkarahisarlı kadınların süt
desteğiyle peynir ürettiler. 
Proje sonrası kez 6. Uluslararası Gastro
Afyon Turizm ve Lezzet Festivaline
katılan Ardahanlı kadın üreticiler,
Afyonkarahisarlı kadınların süt desteğiyle
1 ton kaşar peynir ürettiler. Festivale
katılan vatandaşlara Lezzetli Ardahan
Göle Eski Kaşarını ikram edildi.
Afyonkarahisar Valisi Kübra Güran
Yiğitbaşı, Ardahanlı kadınların bulunduğu
standı ziyaret ederek şu ifadelere yer
verd; “Süt kardeşliği projesinin en anlamlı
törenindeyiz. Afyonkarahisarlı kadın-
larımızın vermiş olduğu süt desteği ile 1
ton eski kaşar yapıldı. Toplamda 10 ton
süt ile bu peynir yapıldı. Üreten tüm
kadınları desteklemeye devam edeceğiz”
dedi. >>İBRAHİM ARTIÇ

Başkan Koyuncu 
işyeri açılışına katıldı 
Emirdağ Belediye Başkanı Serkan
Koyuncu, farklı sektörlerde birçok
işletmenin açıldığı ilçede 'Akın Emlak'
adlı işyerinin açılışına katıldı.
Dualarla başlayan açılış programı; Belediye Başkanı

Serkan Koyuncu ve iş yeri sahibi ve katılımcıların kur-
deleyi kesmesiyle devam etti. Şehrin ekonomisine ve
istihdama katkı sağlayacak yeni bir işletmenin daha
hizmete girdiğini belirten Belediye Başkanı Serkan
Koyuncu, "Emirdağımızın ekonomik çeşitliliğini artır-
mak adına girişimcilerimize her zaman destek olmaya
hazırız. Şehrimiz büyüyor, Emirdağ kazanıyor. Açılan
işletmenin girişimcilerimiz ve ilçemiz için hayırlı uğurlu
olması temenni ediyorum" ifadelerini kullandı.
>>KADER KAYA

Davut- Ayşe Okyar
Kız Kuran Kursu açıldı

Davut-Ayşe
Okyar’ın çocukları
Hakan-Hasan
Okyar anne ve
babasının hayrına
Karşıyaka’da Kız
Kuran kursu açtılar. 
Hakan- Hasan Okyar kardeşler
merhum babaları Davut Okyar
ve anneleri Ayşe Okyar adına
kız çocuklarının daha iyi bir din
eğitimi görmesi amacıyla kuran
kursu yaptırarak Afyonkarahisar
Müftülüğüne devrettiler.
Program ilk olarak Kuran’ı
kerim tilaveti ile başladı.
Ardından hayırsever aile açılışa
katılanlara yemek ikramında
bulundu. Daha sonra Davut-
Ayşe Okyar kız kuran kursunun
dualarla açılışı gerçekleştirildi.
>>ANAHABER
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Jandarmadan
uyuşturucu
operasyonu:
6 gözaltı
Afyonkarahisar’da 
jandarma tarafından
bir ilçe ve 3 beldede 
gerçekleştirilen 
uyuşturucu 
operasyonunda 1 kilo 
240 gram esrar ile birlikte
değişik türlerde 
uyuşturucu maddeler ele
geçirilirken, olayla ilgili 6
kişi gözaltına alındı.

Edinilen bilgilere göre, Afyonkarahisar İl
Jandarma Komutanlığı ekipleri tarafından
İscehisar ilçesi ile Salar, Sülün ve

Değirmenayvalı beldelerinde İ.H., M.G., M.K. S.G.
M.D. ve O.D. isimli şahısların evlerinde uyuşturu-
cu madde kullandıkları ve kaçak sigara, elektronik
sigara ile açıktan tütün satışı yaptıkları yönünde
bilgi aldı. Bunun üzerine harekete geçen ekipler
önceden belirledikleri adreslere eş zamanlı
baskınlar düzenledi. Baskınlarda yapılan ara-
malarda 35 kök kenevir bitkisi, 1 kilo 240 gr esrar,
3 gr kenevir tohumu, 5 adet uyuşturucu hap, ruh-
satsız av tüfeği, 5 bin 280 adet doldurulmuş
makaron, 10 kilo 300 gr açık kıyılmış tütün, 3 kilo
500 gr nargile tütünü, 7 adet elektronik sigara ve
15 adet elektronik sigara likiti ele geçirildi. Olayın
ardından 6 kişi gözaltına alındı. >>İHA

4 yaşındaki çocuk öğretmenin
Heimlich manevrası ile hayatta kaldı
Afyonkarahisar’da boğazına şeker kaçan 4 yaşındaki çocuk,
öğretmenin zamanında yaptığı Heimlich manevrası ile hayatta
kaldı. Olay, Işıklar beldesindeki Dumlupınar İlkokulu'nda mey-
dana geldi. Edinilen bilgilere göre, M.R. isimli 4 yaşındaki çocuk
annesi ile birlikte okulda eğitim gören ağabeyinin durumunu
görüşmek üzere annesi ile okula geldi. Anne okulun Müdür
Yardımcısı Uğur Avcı ile görüştüğü sırada küçük çocuk ağzına

şeker aldı. Şeker bir anda M.R.’nin boğazına kaçtı. Durumu fark
eden Avcı ise 3 defa Heimlich manevrası yaparak küçük
çocuğun boğazına kaçan şekeri çıkardı. Güvenlik kameralarına
yansıyan olayda Avcı’nın şekeri çıkarmak için yoğun uğraş
verdiği görüldü. Olayın görüntülerinin sosyal medyada yayıl-
ması üzerine kullanıcılar küçük çocuğun hayatını kurtaran
Avcı’dan övgü ile bahsetti. >>İHA

Afyonkarahisar'da trafik kazası:
1 ölü, 2 kişi yaralandı

Afyonkarahisar'da kamyonet,
tır ve otomobilin karıştığı trafik

kazasında 1 kişi yaşamını 
yitirdi, 2 kişi yaralandı.

Edinilen bilgilere göre, A.A, (48) idaresindeki 34 UV 7811 plakalı
kamyonet, Afyonkarahisar-Konya kara yolunun 18. kilometresinde
aynı yönde seyreden M.O, (36) yönetimindeki 26 GP 773 plakalı
tırın dorsesi ile N.Y'nin (35) kullandığı 26 TH 474 plakalı otomobile
çarptı. Kazada, kamyonetteki U.G, (56) yaşamını yitirdi. Yaralanan
kamyonet ile otomobil sürücüleri ise ihbar üzerine bölgeye sevk
edilen ambulansla Afyonkarahisar Devlet Hastanesi'ne kaldırıldı.
Yapılan incelemenin ardından U.G'nin cenazesi morga götürüldü.
>>MEVLÜT TINAS

Jandarmadan
magandalara

yönelik 
operasyon

Afyonkarahisar’da
gerçekleştirilen
düğün ve
eğlencelerde
havaya ateş açan
11 maganda 
jandarmanın
operasyonuyla
gözaltına alındı.

Edinilen bilgilere göre, Afyonkarahisar
İl Jandarma Komutanlığı ekipler
geçtiğimiz Nisan ve Mayıs ayları
içerisinde Sinanpaşa ilçesine bağlı
Bulca köyünde silahla havaya ateş
ederek genel güvenliği tehlikeye
sokan 11 şüpheli şahsı tespit etti.

Ardından şahısların adreslerine
baskın düzenleyen ekipler yaptıkları
aramalarda 3 ruhsatsız av tüfeği, 4
tabanca, 2 kurusıkı tabanca ve bine
yakın mermi ele geçirdi. Olayın ardın-
dan şahıslar gözaltına alındı. 
>>İHA

Kaçmaya çalışan şahıs sikke ve
define arama araçlarıyla yakalandı

Afyonkarahisar’da devriye gezen jandarma
ekiplerini görünce kaçmaya çalışan bir kişi
aracında sikke ve define arama araçlarıyla
yakalandı. Edinilen bilgilere göre, İhsaniye
ilçesine bağlı Yaylabağı beldesinde devriye
gezen jandarma ekipleri kendilerini gören bir
şahsın kaçmaya çalıştığını fark etti. Ardından
şahsı yakalayan ekipler yaptıkları kimlik
sorgulamasında isminin S.Ş., olduğunu
belirledikleri şüphelinin aracında arama yaptı.
Aramada 13 adet sikke, kazma, dedektör,
kulaklık ve el feneri ele geçirildi. Olayın ardın-
dan şahsın gözaltına alındığı bildirildi. >>İHA

Bolvadin de Su Hattı 
Çalışmaları Devam Ediyor
Bolvadin Belediyesi Su ve
Kanalizasyon Müdürlüğü (SU-KA),
ilçenin çeşitli bölgelerinde su şebekesi
ve kanalizasyon hatlarının yenilenmesi
çalışmalarını aralıksız sürdürüyor.

Su hatlarındaki eksiklik-
lerin giderilmesi amacıyla
başlatılan bu çalışmalar,
ilçenin altyapı sistemini
daha modern ve dayanıklı
hale getirmeyi hedefliyor.
Yetkililer, su hattı
yenileme çalışmalarının
titizlikle devam ettiğini ve

Bolvadin'deki tüm eksik-
liklerin en kısa sürede
tamamlanacağını belirtti.
Bu çalışmalar, Bolvadin
halkının su ve kanalizasy-
on hizmetlerinden daha
sağlıklı ve kesintisiz bir
şekilde faydalanmasını
sağlayacak. >>İZZET IŞIK
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Konserve açarken
elinizden olmayın

Estetik Plastik
Rekonstrüktif Cerrahi
uzmanı Doç. Dr. Neşe Kurt
Özkaya, konserve açarken
meydana gelen kesiklerin
hafife alınmaması 
gerektiğini vurgulayarak
vatandaşları uyardı.

Mutfakta sıklıkla karşılaşılan
bir durum olan konserve
açarken meydana gelen

kesikler, bazı sağlık risklerini
beraberinde getirebiliyor. Sivas
Medicana Hastanesi Estetik Plastik
Rekonstrüktif Cerrahi uzmanı Doç.
Dr. Neşe Kurt Özkaya, meydana
gelen kesiklerin boyutu küçükte olsa
bu kesiklerin hafife alınmaması
gerektiğini vurguladı. Özellikle mut-
fakta sıkça karşılaşılan bu durumun,
ciddiye alınmasının gerektiğini
belirten Özkaya, kesiklerin enfeksiy-
on riski taşıyabileceğini ve yanlış
bakım durumunda ciddi sağlık
sorunlarına yol açabileceğini vurgu-
ladı. Konserve açarken kullanılan
aletlerin keskin olduğuna dikkat
çeken Özkaya, "Kesikler genellikle
yüzeysel gibi görünse de, derin
yaralar oluşabilir. Bu tür yaralar, eğer
doğru bir şekilde temizlenmez ve
bakım yapılmazsa enfeksiyon
kapma riski taşır" dedi. Özkaya,
kesiklerin temizlenmesi, antiseptik

uygulanması ve gerekirse bir sağlık
kuruluşuna başvurulması gerektiğini
de sözlerine ekledi. Ayrıca, mutfakta
dikkatli olunması ve doğru aletlerin
kullanılması gerektiğinin altını çizdi.

“ÇOK DİKKATLİ 
OLUNMASI GEREKİR”

Çocukların yetişkinlere göre daha

çok risk altında olduğunu söyleyen
Özkaya, “Yeme alışkanlıklarımızın
değişmesiyle konserve kullanımı
günlük hayatımızın artık bir parçası
haline geldi. Eskiden konserveler
daha çok pişirmeye hazır gıdalarken
şimdi yeme ve içmeye hazır balık,
mısır, garnitür gibi ürünler içermekte.
Bu ürünler genelde cam veya metal
kutularda saklanmaktadır. Kutuların
kenarlarındaki demir metal kısımları
açarken kişilerin değişik yöntemler
kullanması veya dikkatsizce davran-
malarıyla ev ve iş kazaları meydana
gelebiliyor. El, parmak, el bileği
kesikleri olmakla birlikte sadece
yüzeysel cilt kesiği olabildiği gibi par-
makları, eli hareket ettiren tendonların
kesilmesine veya sinir damar yaralan-
malarına hatta eklem hasarlarına da
sebep olabiliyor. Çalışan ebeveynler
olarak pratik olması açısından çocuk-
larımıza bu ürünleri evde kullanmaları-
na izin veriyoruz. Fakat çok dikkatli
olunması gerekir çünkü çocuklar
yetişkinlere göre daha risk altında ola-

bilir” dedi.
“GEÇ ONARIM BAŞARI
ŞANSINI DÜŞÜRÜYOR”

Bu vakaların hafife alınmaması gerek-
tiğini vurgulayan Özkaya, “Bu vakalar-
la eskiden de karşılaşıyorduk fakat
bugünlerde görülme sıklığı arttı. Bu tür
kesiklerde ilk yardım çok önemli.
Daha sonra iyi bir muayene ve müda-
hale gerekmekte. Bazı kesikler küçük
gibi görünüp hafife alınsa da daha
sonra bunun ciddiyetinin farkına vara-
biliyorlar. Tendon kesiği olduğunda
acıyla hareket kısıklığını fark etmiyor-
lar. Zaman geçtikçe ellerini rahat kul-
lanamadıklarını fark ediyorlar. O
zaman çok daha aksi durumlar ortaya
çıkıyor. Geç onarım başarı şansını
daha çok düşürüyor. Bu yönden de
hastalarımız risk altında oluyor. Bu
vakalar kesinlikle hafife alınmamalı.
Kesiğin boyutu kişiye göre küçükte
olsa mutlaka bir sağlık kuruluşuna
gidilmeli. Tetanos aşısı ve antibiy-
otik tedavisi uygulanmalı” şeklinde
konuştu. >>İHA

Dr. Ünğan’dan kalp damar hastalıklarına karşı
öneri: “Sigara içmeyin, az yiyin, bol yürüyün”

Kardiyoloji Doktoru İsmail
Ünğan, kalp damar 
hastalıklarına karşı, “Sigara
içmeyin, az yiyin, bol
yürüyün” önerisinde bulundu.

Kardiyoloji Anabilim Dalı.
Öğretim Üyesi Dr. Ünğan, 29
Eylül Dünya Kalp Günü
nedeniyle açıklamalarda
bulundu. Tüm dünyada en
yüksek ölüm sebeplerinin
başında kalp damar hastalık-
ları ve inme durumunun
geldiğini söyledi. Dr. Ünğan,
sanayileşmeyle beraber artan
fiziksel aktivite kısıtlılığı, artan
yaşam stresi, sağlıksız beslen-
me, alkol, tütün tüketiminde
artış, yaşam süresinin art-
masıyla beraber maruz kalı-
nan kronik hastalıklar, şeker,
tansiyon ve yüksek koles-
terolün sebep olduğu sonuçlar
neticesinde kalp damar
hastalıkları ve inmeye olay-
larının arttığını ifade etti.
Türkiye’de her yıl yaklaşık 300
bin yeni kalp damar
hastalığının teşhis edildiğini ve
yaklaşık da 125 bin ölümün
gerçekleştiğini anlatan Dr.
Ünğan, “Kalp damar hastalık-
ları tüm dünyada tüm ölüm-
lerin yüzde 33-35’ini kap-
samaktadır. Kalp damar
hastalıkları ve inme konusun-
da, yüksek tansiyon, şeker
hastalığı, kolesterol değer-
lerinin kanda yüksek olması,
yetersiz fiziksel aktivite, stresin
artması, sigara, alkol tüketi-
minin olması bunların hepsi
risk faktörü olarak anılmak-
tadır. Beklenen yaşam
süresinin artmasıyla beraber
özellikle kronik hastalıklara

karşı maruz kalınan sürenin
artması ve bu olumsuz
davranış şekillerinin
beraberinde bu hastalıkların
gün geçtikçe yıkım oranını
artırmakta, hastalar bundan
dolayı ciddi sorunlar yaşamak-
tadır” dedi.

Dünya Kalp Federasyonu,
Kardiyoloji Derneği başta
olmak üzere bağlı olan
üyelerin kalp damar hastalık-
larına yakalanmama,
yakaladığında tekrar hastalığın
olmaması konusunda farkın-
dalık çalışmaları sürdürdüğünü
ifade eden Dr. Ünğan, şöyle
konuştu: “Biz hekimler sahada
vatandaşlarımıza da fırsat bul-
duğumuz sürece tekrar tekrar
hatırlatarak bu hastalıkların
olabildiğince yükünü hafiflete-
bilmeye çalışıyoruz. Özellikle
tansiyonla mücadelemizde,
tansiyon takiplerimizi yap-
tıralım. Hasta olmasak bile en
az yılda bir defa tansiyonu-
muzu ölçelim. Hastalığımız
varsa ilaçlarımızı düzenli kul-
lanalım. Tansiyon konusunda,
sigara alkol tüketimi, yetersiz
fiziksel aktivite konusunda
dikkat edelim. Tüm dünyada
artan dengesiz beslenme,
ciddi bir sağlık sorunudur. Bu

özellikle şeker hastalığı olmak
üzere yüksek kolesterol, tan-
siyon yüksekliği beraberinde
bir sürü komorbid durumu
getirir. Bu konuda kişilerin
dengeli, yeterli ve sağlıklı
beslenmesine özendirmemiz
gerekiyor. Akdeniz tarzı diyetle
beslenme, sebze, meyve
ürünleri, kuruyemişler, balık
ürünleriyle beslenmemiz
gerekiyor. Onun haricinde
işlenmemiş tahıllar, az yağ
oranına sahip süt ürünlerini
önermemiz gerekiyor. Bunun
haricinde doymuş yağlardan
oluşan margarin gibi ürünler
kullanmamamız, kırmızı et
ürünlerini azaltmamız, şekerli
meyve suyu içecekleri,
endüstride hazırlanmış içecek-
leri, enerji içeceklerini tüket-
mememiz gerekiyor. Hastalara
mutlaka alkol sigara kul-
lanımını bırakması yönünde
cesaretlendirmemiz gerekiyor.
Artan yaşam stresiyle beraber,
yoğun çalışma temposu
sağlıklı yaşam konusunda
birazcık kısıtlamaya neden
oluyor. Yine de biz fırsat bul-
dukça haftanın 5 günü hafif
orta düzeydeki zorlukta bir
egzersizle, yani şöyle, orta
tempolu bir yürüyüşle, bu
mümkünse rampa yukarı
olmayacak şekilde, düz
zeminde yürüyüş yaparak mut-
laka fiziksel aktivitemizi yerine
getirmemiz gerekiyor.”
>>İHA

KALP DAMAR 
HASTALIKLARINDAN 
KORUNMA YOLLARI
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"Başarılarımızı arttırmayı

hedefliyoruz"
AK Parti Afyonkarahisar milletvekili Dr. Hasan
Arslan, Türkiye Buluşmaları kapsamında
Aydın'da programlara katıldı. Arslan
"Başarılarımızı arttırmayı hedefliyoruz " dedi.
AK Parti Afyonkarahisar milletvek-
ili Dr. Hasan Arslan, AK Parti
Genel Merkezi tarafından düzen-
lenen 'Türkiye Buluşmaları' pro-
gramları kapsamında Aydın’ın
Yenipazar ve Sultanhisar
ilçelerinde düzenlenen program-
lara katıldı. 

“AK PARTİ, DAHA BÜYÜK 
HAYALLERE VE HEDEFLERE

ULAŞACAĞIMIZ BİR 
DAVANIN ADIDIR”

Teşkilatlarla bir araya gelen
Arslan, "2002 yılından bu yana
iktidarda olan ve milletimizin gön-
lünü fetheden AK Parti'mizin
başarılarını arttırmak, güçlenmesi-
ni sağlamak ve aziz milletimize en
iyi hizmeti vermek için
mücadelemize devam edeceğiz.
Türkiye'nin en büyük Partisi olan
AK Parti, milletimizin en çok
sahiplendiği partidir. 2002'de ikti-
dara geldiği günden beri ortaya
koyduğu hizmetlerle aziz

vatanımıza adeta çağ atlatan AK
Parti, Cumhurbaşkanımız Sayın
Recep Tayyip Erdoğan önder-
liğinde daha büyük hayallere ve
hedeflere ulaşacağımız bir
davanın adıdır. İnşallah daha
güzel günleri hedefliyor hayal
ediyoruz" dedi.  Arslan
"Ziyaretlerimizde her bir teşkilat
mensubumuzun gayret ve heye-
canlarına şahit olduğumu gururla
ifade ediyorum. Teşkilatlarımız ilk
günkü heyecanla çalışıyor ve
bunu sonuna kadar hissettiriyor"
diye konuştu. Arslan sözlerini
şöyle tamamladı; Bugünkü saha
çalışmamız Türkiye genelinde
farklı illerin AK Parti milletvekilleri,
kendi illeri dışındaki illere giderek
sahaya iniyor ve vatandaşlarımızı
dinliyor. Kısacası bizler seçimden
seçime değil, her daim sahada
bizlere oy versin vermesin bütün
vatandaşlarımızla bir ara-
dayız.>>MEVLÜT TINAS

Başkan Çiçek esnaf ve
sanatkarlar buluşma
programı düzenledi

Dazkırı belediye başkanı Fatih Çiçek,
Ahilik haftası kapsamında esnaf ve
sanatkarlarla buluşma programı
düzenledi. Aynı zamanda kendisi de
esnaf olan Başkan Çiçek yaptığı
konuşmada 'esnaflarımız ekonominin
temel taşıdır' dedi. 
Dazkırı'da, Ahilik haftası kapsamında
birincisi düzenlenen esnaf ve
sanatkarlarla buluşma programı
yoğun bir katılımla gerçekleşti.
Kendisi de esnaf olan Belediye
Başkanı Fatih Çiçek ilçede faaliyet
gösteren esnaflarla bir araya gelerek
her birinin ayrı ayrı talep ve önerilerini
dinledi.
GELENEKSELLEŞTİRECEĞİZ
Çiçek burada yaptığı konuşmada,
"İlçemizin can damarlarından, ekono-
mi ve hizmet noktasında büyük pay
sahibi olan esnaflarımızla bir araya
gelmenin onurunu ve gururunu yaşıy-
orum. Birincisini gerçekleştirdiğimiz
ve gelenekselleştirmeyi planladığımız

bu güzel programda desteklerinden
dolayı Esnaf Odası Başkanımız
Hüseyin Çetiner’e teşekkürlerimi
sunuyorum. Değerli esnafımıza ve
çok kıymetli ailelerine katılımlarından
dolayı şükranlarımı sunuyor, hayırlı
berketli işler diliyorum…" dedi.
Esnaflarımız ekonominin mihenk
taşıdır  Çiçek,"Esnaflarımız
ekonomimizin temel taşıdır. Ben de
sizlerden biri olarak esnaf odasına
kayıtlı bir kardeşiniz olarak bugün
belediye başkanı olarak olarak
hizmet veriyorum. Dazkırı'mızı daha
güzel yarınlara kavuşturmak için
ekonominin mihenk taşı
esnaflarımızın her birine ayrı ayrı
değer veriyor her birinizin başımın
tacı olduğunu ifade etmek istiyorum.
Çünkü esnafın halinden ancak esnaf
anlar düşüncesi ile iyi günde kötü
günde de yanınızda olacağımı ifade
etmek istiyorum" diye konuştu. 
>>İBRAHİM ARTIÇ

Başkan Koyuncu’dan Emirdağ
Yüzyılına Damga Vuracak
İstek: Fen Lisesi Talebi
Aile ve Sosyal Hizmetler Bakanı Mahinur Özdemir Göktaş
ve protokol üyelerinin yer aldığı Özcan-Başak Halaç
Emirdağ Çocuk Evleri Sitesi'nin temel atma töreninde,
Emirdağ Belediye Başkanı Serkan Koyuncu, ilçenin eğitim
altyapısını güçlendirecek önemli bir istekte bulundu. 

Emirdağ'ın eğitim alanında güzel
ivmenin yakaladığını belirten Başkan
Koyuncu; "Biz 31 Mart akşamı bir şey
söylemiştik. Yeni dönemde Emirdağ
Yüzyılı başlıyor demiştik. Sayın bakan-
larım, valim, milletvekillerim hepsi bura-
da. Bu Emirdağ Yüzyılının başladığını
gösteriyor. Öncelikle Ali Özkaya ve
İbrahim Yurdunuseven vekillerime,
Hüsnü Başkanıma teşekkür ediyorum.
TOBB Türkiye'de 154 okul yapıyordu.
Bu 154 okulun içerisinde Dinar ve
Bolvadin varken Emirdağ es geçilmişti.
Hemen Ali vekilimiz ve İbrahim vekilim-
izin yanına gittik. Dedik ki 154 okuldan
bir tane de Emirdağ'a lazım çünkü
Çocuk Evleri Sitesi yapılıyor. Sağ olsun-
lar kırmadılar gerekli girişimleri yaptılar
ve bugün o okulumuz da bitti inşallah
ikinci dönem başı itibariyle öğrenci ala-
caklar. Geçtiğimiz bu yıl LGS'de
Afyonkarahisar'dan 3 Türkiye birincisi
çıktı. Ve bu 3 Türkiye birincisinden 2'si
Emirdağlı. Bu yüzden ben Emirdağ'daki
öğretmenlerimize, velilerimize ve öğren-

cilerimize teşekkür ediyorum. Ancak
Dinar'da, Bolvadin'de, Sandıklı'da olup
da Afyonkarahisar merkezde ikincisi
yapılıp da Emirdağ'da olmayan bir tek
şey var Emirdağ Fen Lisesi. Sayın
Bakanım sağ olsun bu konuyla alakalı
kendisi bizzat ilgilendiğini söyledi.
Devletimizin bütçesinden bir tek kuruş

çıkmadan hem iki tane yurdumuz hem
spor salonumuz hem de okulumuz olan
bölgede bir dönüşüm talep ediyoruz.
Malum tasarruf tedbirleri var kuruluş
yapmak çok zor ama bizim sizden
talebimiz ricamız Emirdağ Yüzyılı
başlarken Emirdağ'a yakışır bir Fen
Lisesi" ifadelerini kullandı. >>İZZET IŞIK

Yurdunuseven, Manisa’da temayül yoklaması yaptı
AK Parti Afyonkarahisar Milletvekili Av. İbrahim Yurdunuseven, Koordinatör

Milletvekili olarak Manisa’nın Selendi, Kula ve Köprübaşı ilçelerinde AK Parti
İlçe Başkanlığı tespiti için teşkilat çalışması ve temayül yoklaması yaptı. 

AK Parti Genel Merkezi tarafından
Koordinatörü olduğu Manisa’nın bazı
ilçelerinde belirlenecek ilçe başkanlığı
tespiti için yapılan teşkilat çalışmaları ve
temayül yoklaması için görevlendirilen
Milletvekili İbrahim Yurdunuseven, ilk
olarak Selendi ilçesinde teşkilat mensu-
pları ile bir araya geldi. Burada partililer
ve teşkilatlarla birebir görüşen
Yurdunuseven, yapılan temayül yokla-
masını rapor etti.  Daha sonra Kula
ilçesinde çalışmalarını sürdüren
Yurdunuseven’i kalabalık bir parti grubu
karşıladı. Yurdunuseven yapılan çalış-
malar hakkında bilgiler vererek teşkilat
çalışmalarını sürdürdü.  Manisa’daki
temaslarının sonuncusunu Köprübaşı
İlçesinde yapan Yurdunuseven, burada
geç saatlere kadar görüşmeler yaparak
çalışmalarını tamamladı.

“AK PARTİ BAYRAĞINI BÜYÜK 
BİR BAŞARIYLA DAL
GALANDIRACAĞINA 
İNANCIMIZ TAMDIR”

Manisa’nın Selendi, Kula ve Köprübaşı
ilçelerindeki temayül yoklaması ve teşki-
lat çalışmaları hakkında bilgi veren
Milletvekili Yurdunuseven, “Manisa ilim-
izin AK Parti Genel Merkezimiz tarafın-
dan görevlendirdiği İl Koordinatörü
olarak bazı ilçelerimizde ilçe başkanlığı
tespiti için çalışmalar yaptık. Selendi,
Kula ve Köprübaşı ilçelerimizde bugüne

kadar partimizi temsil ederek büyük
gayret ve çaba gösteren ilçe başkan-
larımızın görev sürelerinin dolmasının
ardından yeni ilçe başkanı tespiti için teşk-
ilat mensuplarımızla hem temayül yokla-
ması hem de birebir görüşmeler yaptık.
Teşkilatlarımızın ve genel merkezimizin
uygun göreceği ilçe başkanımızı belirleyerek
her zaman olduğu gibi sahaya inip hep bir-
likte çalışmalarımıza devam edeceğiz.

Partimize gönül veren her bir dava
arkadaşımızın AK Parti bayrağını büyük bir
başarıyla dalgalandıracağına inancımız
tamdır. Yine AK Parti ve AK Partiye gönül
veren her bir teşkilat mensubumuz başkaları
gibi kişisel çıkarlar için değil, sadece milletin
ve devletin menfaatleri için siyaset yapar.
Çalışmalarımızın Manisa ilimize ve teşki-
latımıza hayırlı olmasını temenni ediyorum”
dedi. >>KADER KAYA
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Cumhurbaşkanı Erdoğan:
"Seçim tartışmalarını havanda
su dövmek olarak görüyoruz"
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, "Biz iktidar ve ittifak olarak tüm planlarımızı 2028’e göre yapıyoruz. Milletin 14-28

Mayıs seçimlerinde verdiği yetkiyi sonuna kadar en verimli şekilde kullanmanın çabasındayız. Muhalefetin kendi iç 
çekişmelerini perdeleme amacıyla gündeme getirdiği seçim tartışmalarını havanda su dövmek olarak görüyoruz" dedi.

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan,
İstanbul Dolmabahçe Ofisi’nde “Yatırım
Danışma Konseyi 10. Toplantısı”na katıldı.

Toplantıda küresel şirketlerin yöneticilerine hitap
eden Erdoğan, “Türkiye Yatırım Danışma
Konseyi’ni uluslararası iş dünyasının görüş ve
önerilerini almak amacıyla 2004 yılında oluştur-
duk. Konseyde iletilen birçok teklif ve tavsiyeyi
ülkemizin yatırım ortamını iyileştirirken daima göz
önünde bulundurduk. Doğrudan yabancı yatırım-
lar kanunundan sermaye piyasaları düzen-
lemelerine, bankacılık ve finans sisteminin etkin-
leştirilmesinden yatırım teşviklerine, fikri
mülkiyetten gümrük ve rekabet düzenlemelerine
uzanan geniş bir yelpazede devrim niteliğinde
adımlar attık. Tüm bunlar sayesinde ülkemiz
bugün uluslararası doğrudan yatırımların
yöneldiği öncü destinasyonlardan biri haline
geldi. Bundan sonra da ortak akılla sorunlarımıza
çözüm bulacak, yeni reform paketlerini devreye
alacağız. Türkiye Yüzyılı'nı aynı zamanda yatırım
yüzyılı yapmaya kararlıyız” ifadelerini kullandı.

“YAKIN DÖNEMDE YAŞANAN BİRÇOK
GELİŞME TÜRKİYE‘NİN KÜRESEL
EKONOMİDEKİ ROLÜNÜ DAHA DA 

ÖNE ÇIKARMIŞTIR”
Covid 19 sonrasında küresel tedarik zincirlerinde
yaşanan kırılmalar ve jeopolitik gerilimlerin ulus-
lararası ticareti yeniden şekillendirdiğini vurgu-
layan Erdoğan, “Türkiye sahip olduğu üretim
kabiliyetleri, güçlü altyapısı, nitelikli insan kay-
nağı, gelişmiş pazarlara yakın konumu ve küresel
entegrasyonu ile bu dönüşüm sürecine en hızlı
adapte olan ülkelerin başında geliyor. Yakın
dönemde yaşanan birçok gelişme Türkiye‘nin
küresel ekonomideki rolünü daha da öne çıkar-
mıştır. Mesela bu yılbaşında Süveyş kanalında
yaşanan kriz, dünya ticaretinin ne kadar kırılgan
olduğunu bir kez daha ortaya koymuştur. Türkiye
Süveyş kanalındaki tıkanma döneminde alternatif
ulaşım rotaları sunarak küresel ticarette güvenilir
bir partner olduğunu ispatlamıştır” şeklinde
konuştu.

“ÜLKEMİZ YENİ DÖNEMDE 
ULUSLARARASI YATIRIMLARIN TERCİH

ETTİĞİ, LİDER EKONOMİLERDEN
OLMAYA DEVAM EDECEKTİR”

Türkiye’nin küresel tedarik zincirlerindeki konu-
munun her geçen yıl güçlendiğine dikkat çeken
Erdoğan, “2022 yılında 36 milyar dolar ihracatla
dünya ticaretinden binde 5 oranında pay alırken,
bugün 256 milyar dolar ihracatımızla payımızı
yüzde 1’in üzerine çıkardık. Burada sadece bir
hacim artışından bahsetmiyoruz. İhraç ettiğimiz
ürünlerin teknolojik kompozisyonumuzu da
genişlettik. Artık ürün sepetimizin yarıya yakını
yüksek ve orta yüksek teknolojili ürünlerden
oluşuyor. Son 21 yılda yıllık ortalama yüzde
5.4’lük büyüme kaydederek satın alma gücü
paritesine göre 11’inci sıraya yükseldik.
Ulaştırma, enerji, eğitim, sağlık ve dijitalleşme
alanlarında yaptığımız dev yatırımlarla ülkemizin
altyapı eksiklerini tamamladık. Uluslararası
doğrudan yatırımlar da bu süreçte bizlere ciddi
katkı sundu. 2003’ten önceki 30 yılda sadece 15
milyar dolar yatırım alan Türkiye, son 20 yılda
toplamda 268 milyar dolardık doğrudan yatırım
çekti. 2002 yılında ülkemizde yalnızca 5 bin 600
uluslararası sermayeli şirket faaliyet gösteriyor-
du. Bugün ise 83 binden fazla çok uluslu şirkete
ev sahipliği yapıyoruz. Türkiye artık bu şirket-
lerinin üretim faaliyetlerinin, araştırma geliştirme
merkezleri, tasarım ekipleri, lojistik üsleri ve
bölgesel yönetim merkezleri ile desteklendiği bir
ekonomik merkeze dönüştü. Burada karşılıklı bir
kazan kazan durumu söz konusu. Son 15 yılda
Türkiye’de gerçekleştirilen ihracatın yaklaşık
yüzde 31’inin uluslararası sermayeli şirketler
yaptı. Özel sektör istihdamında uluslararası
yatırımcıların payı yüzde 8.8’e çıktı. Türkiye’nin
imalat sanayi yatırımlarındaki liderliği de dikkat
çekicidir. Ülkemiz yeni dönemde de uluslararası
yatırımların tercih ettiği, büyüyüp geliştiği lider

ekonomilerden olmaya devam edecektir” diye
konuştu.
“CARİ AÇIĞIMIZIN DÜŞTÜĞÜ, REZERVLERİN

ARTTIĞI, RİSK GÖSTERGELERİNİN
İYİLEŞTİĞİ, ENFLASYONUN KONTROL 
ALTINA ALINDIĞI BİR DÖNEME GİRMİŞ

BULUNUYORUZ”
Türkiye’nin 12’nci kalkınma planı, orta vadeli pro-
gram ve uluslararası doğrudan yatırım stratejisi
gibi belgelerle ekonomideki yol haritasını
belirlediğini vurgulayan Erdoğan, “Orta vadeli
programın temel hedeflerinden biri yıllık ortalama
yüzde 5’in üzerinde ekonomik büyümedir.
Enflasyonunun tek haneli rakamlara düşürülmesi,
cari açığın azaltılması, ihracatın yıllık ortalama
yüzde 7 oranında arttırılması da programın öne
çıkan başlıkları arasındadır. Dijital dönüşüm, yeşil
ekonomi ve enerji verimliliği konularına özellikle
ağırlık veriyor, bu alandaki yatırımları hızlandır-
mayı planlıyoruz. 6 Şubat depremlerinin
maliyemize getirdiği 104 milyar dolarlık ilave yüke
rağmen, program döneminde mali disiplinden
taviz vermiyoruz. Son dönemde açıklanan
büyüme, istihdam, dış ticaret ve enflasyon veri-
leri, programın çalıştığını ortaya koyuyor. Cari
açığımızın düştüğü, rezervlerin arttığı, risk
göstergelerinin iyileştiği, enflasyonun kontrol altı-
na alındığı bir döneme girmiş bulunuyoruz. Mikro
ekonomide elde ettiğimiz bu olumlu gidişatı
yatırım ortamının iyileştirilmesi çalışmaları ile
destekliyoruz. Yatırım Ortamını İyileştirme
Koordinasyon Kurulu, 2024 yılı eylem planında
birçok çalışmayı hali hazırda tamamladık. Kişisel
verilerin korunması, yenilenebilir enerji, girişim
sermayesi, yatırım taahhütlü avans kredisi gibi
önemli konularda ilerlemeler kaydedildi.
Yatırımcılarımız için önem arz eden birçok konu-
da çalışmalarımız devam ediyor. İklim yasası, gir-
işimcilik ekosistemi, araştırma geliştirme faaliyet-
leri, dijitalleşme ve yatırım teşvikleri gibi konulara
odaklanan bu çalışmaları da yıl bitmeden tamam-
layıp yatırımcıların önünü daha da açmayı hede-
fliyoruz. Bir diğer önemli belgemiz uluslararası
doğrudan yatırım stratejimizdir. 29 Temmuz’da
kamuoyu ile paylaştığımız bu strateji, nitelikli

yatırımları ülkemize kazandıracak bir yol haritası
olarak tasarladık. Strateji ile yüksek katma değer-
li sürdürülebilir dijital dönüşümü destekleyen,
yüksek teknolojiye dayalı ve kaliteli istihdam
sağlayan yatırımları ülkemize daha fazla çekmek
istiyoruz. Böylece ülkemizin küresel sermaye
pastasında aldığı payı 2028 yılı itibariyle yüzde
1.5’a çıkaracağız” açıklamalarında bulundu. Yeni
yasama yılıyla birlikte mecliste yatırımların önünü
açmak için atılacak adımları anlatan Erdoğan,
“Meclisimizin açılmasıyla iklim kanunu gündeme
gelecek. Kanunla sanayimizde yeşil dönüşüm
sürecini hızlandıracağız. Emisyon ticaret sistemi
kurulmasına yönelik çalışmalar da devam ediyor.
Karbon ayak izini azaltıcı her türlü yeniliği teşvik
ederek sanayimizin dönüşümünü destekleyecek
ve rekabet gücümüzü arttıracağız. Gerek yüksek
teknoloji yatırım programımız, gerekse yatırım
taahhütlü avans kredisi mekanizmamız sizleri
kullanımına açıktır. 30 milyar dolar bütçeyle
destekleyen bu programla 8 öncelikli alandaki
30’dan fazla yatırım başlığında önemli imkanlar
sunacağız. Yarı iletkenlerden mobiliteye, yeşil
enerjiden ileri imalata, haberleşme ve uzaydan
değer zinciri yatırımlarına kadar bir çok sektör
programdan faydalanacaktır” ifadelerine yer
verdi. Konuşmasında “siyasi istikrar” vurgusu
yapan Erdoğan, “Biz iktidar ve ittifak olarak tüm
planlarımızı 2028’e göre yapıyoruz. Milletin 14-28
Mayıs seçimlerinde verdiği yetkiyi sonuna kadar
en verimli şekilde kullanmanın çabasındayız.
Muhalefetin kendi iç çekişmelerini perdeleme
amacıyla gündeme getirdiği seçim tartışmalarını
havanda su dövmek olarak görüyoruz.
Türkiye’nin önünde her biri altın kıymetinde
seçimsiz 3.5 yıl vardır. Ekonomide, savunmada,
diplomaside, demokraside ve diğer alanlardaki
hedeflerimize ancak bu 3.5 yılın hakkını vererek
ulaşabiliriz. Bunun dışındaki her gündem
lafügüzaftır, sahtedir, sanaldır. Sadece ve sadece
ülkenin enerjisini tüketmeye dönük fuzuli hamlel-
erdir. Sizin de gelecek planlarınızı buna göre yap-
manızda fayda olduğuna inanıyorum. Türkiye
siyasi istikrarı, nitelikli insan kaynağı, küresel
değer zincirlerindeki yükselen konumu, coğrafi

avantajları ve güçlü ekonomik altyapısıyla ulus-
lararası doğrudan yatırımları merkezi olmaya
devam edecektir. Şunu lütfen unutmayın.
Cumhurbaşkanlığı yatırım ofisimiz 7 gün 24 saat
sizlerin hizmetindedir. İlgili bakanlıklarımız da
sizlere gereken desteği vermeye daima hazırdır.
Türk ekonomisine güvenen herkesin yanında
olduğumuzu ve olacağımızı bilmenizi isterim”
dedi. >>İHA

Bakan Bak İstanbul’da
Avrupa Spor Haftası
etkinliğine katıldı
Gençlik ve Spor Bakanı Dr.
Osman Aşkın Bak, bu yıl “Aktif
Ol” (Be Active) sloganıyla
İstanbul Bağcılar Meydanı’nda
düzenlenen Avrupa Spor
Haftası etkinliğine katıldı.
Gençlik ve Spor Bakanlığı ile AB Başkanlığı
himayesinde gerçekleştirilen Avrupa Spor
Haftası, Herkes İçin Spor Federasyonu koordi-
nasyonunda “Herkes İçin Spor ve Sağlık Günleri”
temasıyla ülke genelinde eşzamanlı olarak
düzenleniyor. Herkes İçin Spor Federasyonu iş
birliğinde organize edilen etkinlikler, sporun
yaygınlaştırılması ve sağlıklı yaşam bilincinin
artırılması amacıyla gerçekleştiriliyor. Farklı
branşlarda sporcular ve vatandaşlar sağlıklı
yaşam ve sporun önemini vurgulayan aktivitel-
erde bir araya geldi. Gençlik ve Spor Bakanı
Osman Aşkın Bak, bu yıl “Aktif Ol” (Be Active) slo-
ganıyla İstanbul Bağcılar Meydanı’nda düzenle-
nen Avrupa Spor Haftası etkinliğine katıldı.
Meydanda kurulan stantları tek tek gezen Bakan
Bak, çocuk ve vatandaşların katıldığı aktivitelere
eşlik etti.
BAKAN BAK AİLELERE ÇAĞRIDA BULUNDU
Bakan Bak, burada yaptığı konuşmada sporun
tabana yayılması için Bakanlık olarak çaba gös-
terdiklerini belirterek, “Annelere babalara,
dedelere ninelere sesleniyorum. Çocuklarınızı
spor aktivitelerine, spor salonlarına getirin. Bunu
çağrımın sebebi; çocuklarımızın kötü alışkanlık-
lardan, bağımlılıklardan uzak durması içindir.
Spor yapmayan çocuk kötü alışkanlıklar edinir,
çevresine zarar verir. Böyle olsun istemiyorsak
çocuklarımızı spor salonlarına getirelim. Spor
kulüplerine, belediyelerin spor okullarına getire-
lim. Bu nedenle Bakanlığımız ve belediyelerimizin
imkanlarıyla Bağcılar’da güzel işler yapılıyor.
Burası cıvıl cıvıl, çocuklarımız birbirinden farklı
sportif etkinliklere katılıyorlar. Yeni spor tesisleri ve
gençlik kampı için Bağcılar belediyesi ile ortak
çalışma yürütüyoruz” dedi. 2024 yılını haraketlilik
yılı ilan ettiklerini hatırlatan Bakan Bak, “Yıl
boyunca meydanlarda çeşitli aktiviteler yapılıyor.
Amaç çocuklarımızın sosyalleşmesi, paylaşmayı
öğrenmesi. Spor aynı zamanda bizi diyabet,
obezite gibi çağımızın hastalıklarından uzak tutar.
Az hareket ediyoruz. Bu nedenle haraketliliği
artırmamız lazım. Türkiye’nin dört bir yanında
Gençlik ve Spor İl Müdürlüğü ile Herkes İçin Spor
Federasyonu iş birliğinde Avrupa Spor Haftası
etkinliklerini düzenliyoruz. Meydanlar çok şen,
cıvıl cıvıl. Herkes İçin Spor Federasyonu başkanı
ve ekibini tebrik ediyorum.” diye konuştu.>>İHA
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Afyonkarahisar’da 
10.756 öğrenci tarandı

2023-2024 eğitim-öğretim döneminde Türkiye genelinde uygulanan Türkiye Sportif
Yetenek Taraması ve Spora Yönlendirme Programı, genç yetenekleri spora
kazandırmak ve geleceğin şampiyonlarını yetiştirmek amacıyla önemli bir adım attı.

Bu program kapsamında
Afyonkarahisar’da 10.756’sı ilkokul
3. sınıf düzeyindeki genç yetenek-

ler tarandı. Yaklaşık 1.000 öğrenci ise
üstün sporcu olma potansiyeli taşıyan
bireyler olarak seçilmiş ve Eylül ayında
başlayan yoğun bir eğitim sürecine dahil
edildi. Afyonkarahisar’da merkezde ve
ilçelerde eş zamanlı olarak başlayan bu
spor eğitimleri, özellikle Veysel Eroğlu
Spor Salonu’nda uzman eğitmenler
eşliğinde yürütülüyor. Sporcu gelişimini
en üst düzeye çıkarmak amacıyla uygu-
lanan uzun süreli sporcu eğitim gelişim
modeli, genç sporcuların hem fiziksel
hem de zihinsel gelişimlerine katkı
sağlayan bir sistem olarak dikkat çekiyor.
Programın amacı, geleceğin Olimpiyat
şampiyonlarını ve dünya çapında başarı
elde edebilecek sporcuları yetiştirmektir.

GELECEĞİN ŞAMPİYONLARI
ANTRENMANLARDA 

EĞLENEREK ÖĞRENİYOR
Veysel Eroğlu Spor Salonu’nda eğitim
alan genç yetenekler, antrenmanlara hızlı
bir şekilde uyum sağladı ve spor
dünyasına adım atmanın heyecanını
yaşadı. Eğitmenler, sporcu adaylarına
hem teknik hem de taktik bilgileri
eğlenceli bir şekilde aktararak sporla iç
içe bir eğitim sunuyor. Antrenmanlar,
genç sporcuların sadece fiziksel beceri-
lerini geliştirmekle kalmıyor; aynı zaman-
da onların takım çalışması, disiplin ve
özgüven gibi sosyal becerilerini de
pekiştiriyor.
AFYONKARAHİSAR GENÇLİK VE SPOR

İL MÜDÜRÜ İSMAİL HAKKI 
KASAPOĞLU’NDAN ZİYARET

Türkiye genelinde olduğu gibi
Afyonkarahisar’da da büyük bir ilgi
gören yetenek tarama programı, Gençlik
ve Spor İl Müdürü İsmail Hakkı
Kasapoğlu tarafından yakından takip

ediliyor. Kasapoğlu, Veysel Eroğlu Spor
Salonu’nda eğitim alan genç sporcuları
ziyaret ederek onlarla bir araya geldi ve
eğitim süreci hakkında bilgi aldı. Ziyaret
sırasında sporcularla sohbet eden
Kasapoğlu, onların antrenmanlarını izledi
ve başarılar diledi. Kasapoğlu, yaptığı
açıklamada Türkiye Sportif Yetenek
Taraması ve Spora Yönlendirme
Programı’nın ülkemiz sporuna büyük
katkılar sağlayacağını vurguladı. Özellikle
Afyonkarahisar’da bu kadar geniş bir
katılım sağlanmış olmasından duyduğu
memnuniyeti dile getiren Kasapoğlu,

şunları söyledi: "Afyonkarahisar olarak
spora ve genç yeteneklerimize her zaman
büyük önem veriyoruz. Bu program,
çocuklarımızın yeteneklerini keşfetmeleri
ve gelecekte başarılı sporcular olmaları
için önemli bir fırsat sunuyor. Buradaki
sporcu adaylarımızın arasında geleceğin
şampiyonlarını görüyoruz. Onların azmi
ve isteği, bizleri hem gururlandırıyor hem
de daha fazla destek vermemiz gerektiği-
ni hatırlatıyor. Bizler de Gençlik ve Spor
İl Müdürlüğü olarak onların yanında
olmaya ve her türlü imkânı sunmaya
devam edeceğiz." >>HÜDAYİ ACAR

Uzmanı uyardı: Dil ve
konuşma terapisi
problemleri artıyor
Şırnak’ta Uzman Terapist
Baran Serkan Demir, “Gelişen
dil, bireyin zihinsel,
sosyokültürel ve akademik
anlamda gelişimini 
desteklemektedir” dedi.
Çocukların büyüme evresinde hayatlarını
önemli ölçüde etkileyen konuşma bozukluk-
ların olduğuna dikkat çeken Demir, terapi
yöntemlerinin çeşitliliğiyle, her bireyin
ihtiyaçlarına uygun çözümler sunulması
gerektiğinin altını çizdi. Konuşma bozukluk-
larının tek bir nedene bağlı olarak gerçek-
leşmediğini ifade eden Demir, "Dil ve konuş-
ma terapistleri, bireylerin iletişim, dil, konuş-
ma, ses ve yutma bozukluklarını değer-
lendiren, tanımlayan ve tedavisinde rol
oynayan sağlık çalışanlarıdır. Kekemelik,
hızlı bozuk konuşma, otizm ve down
sendromlu bireylerin iletişim, dil ve konuşma
becerilerini geliştirme, ayrıca zihinsel engel-
li bireylerin dil ve konuşma becerilerini
geliştirme, ses, yutma ve çiğneme gibi
tedavilerinde de rol oynamaktayız. Mevcut
duruma bağlı olarak dil ve konuşma bozuk-
lukları farklı şekillerde tanımlanabilir.
Günümüzde yeteri kadar uyarana maruz
kalmayan bireylerde dil ve konuşma beceri-
lerinde gerileme yaşanabilmektedir. Bu
bağlamda, sadece bunu değerlendirmek
yanlış olabilir. Etrafınızdaki ya da bildiğiniz
bireylerde eksiklik olduğunu düşünüyor-
sanız, en yakın dil ve konuşma terapistlerine
başvurmanız önemlidir” dedi.

“DİL VE KONUŞMA TERAPİSİ
İÇİN ÖNEMLİ BİR ROL”

Erken değerlendirmenin ve tanımlamanın dil
ve konuşma terapisi için önemli bir rol
oynadığını vurgulayan Demir, "Gelişen dil,
bireyin zihinsel, sosyokültürel ve akademik
anlamda gelişimini desteklemektedir. Ekran
maruziyeti, direkt bir etki söz konusu olmasa
bile, farklı bozukluklarla birlikte eşlik
ettiğinde bireylerde dil ve konuşma bozuk-
luklarına neden olabilmektedir. Ekran
maruziyetinin fazla olması, bireyin dış
dünyadan bağımsız ve kopuk bir şekilde
hayatına devam etmesine neden olmak-
tadır. Bizler, dili ve konuşmayı etrafımızdak-
ilerle etkileşim halinde olduktan sonra
öğreniriz. Bu bağlamda, zihnimiz bir şema
oluşturur. Görsel ve işitsel olarak oluşan
referanslar sonucunda, genellikle dili öğren-
iriz. Dolayısıyla, bireyin sosyal iletişimin
azalması, dil ve konuşma bozukluklarına yol
açabilmektedir. Dil ve konuşma bozukluk-
larında ilk olarak vaka ölçüsü alıyoruz. Bu
ölçümde, doğumdan önce, doğum anı ve
doğum sonrası bilgileri topluyoruz. Bununla
birlikte, eşlik eden farklı bir bozukluğun olup
olmadığını değerlendiriyoruz. Ayrıca, aile
bireyleri içerisinde aynı bozukluklar veya
farklı bireylerin olup olmadığını soruyoruz.
Erken değerlendirmenin ve tanımlamanın dil
ve konuşma terapisi için önemli bir rol
oynadığını bir kez daha belirtmek gerekir”
ifadelerini kullandı. >>İHA

Apne sendromuna dikkat
Göğüs Hastalıkları Uzmanı Bahri
Temuray, yaz aylarında apne
sendromu ve astım rahatsızlığı
yaşayanların  mutlaka hastaneye 
başvurmaları gerektiğini söyledi.

Özel Mersin Ortadoğu Hastanesi
Göğüs Hastalıkları Uzmanı Dr. Bahri
Temuray, 'apne sendromu' yaşayan
hastaları dikkatli olmaları konusunda
uyardı. 'Obstruktif uyku apne sendro-
mu'nun bir çok nedene bağlı
olduğunu belirten Temuray, “Uyku
sırasında çeşitli nedenlerle üst sol-
unum yollarının tam veya kısmi tıkan-
ması sonucu, uyku sırasında sol-
unumun tam veya kısmi durması ile
karakterize bir hastalıktır. Bu hastalık
hafife alınmamalıdır” dedi.

”TEDAVİSİ MÜMKÜN"
Hastalığın tedavisinin mümkün
olduğunu kaydeden Temuray, “Çok
kilolu veya obez olmak, ileri yaş ve
erkek cinsiyette olmak, sigara ve
alkol kullanımı, genetik faktörler ve
anatomik anomaliler, diyabet
hastalıklarının başlıca nedenleri
vardır. Klinik bulgular eşliğinde has-
tanemiz bünyesinde bulunan uyku
laboratuvarlarında sürece başlıyoruz.
Polisomnografi denilen (uyku testi),
vücudunuza yerleştirilen elektrotlarla
uyku sırasındaki var olan değişimleri
tespit eden cihaz ile kesin tanı koyuy-
oruz. Tedavinin ardından da yaşam

şekli değişikliği önerileri, yatak
pozisyonunun değişikliği, genellikle
sırtüstü uyurken ama kişiden kişiye
değişen pozisyonlarda olabileceği
için kişiye özel yatak pozisyonu
eğitimleri verdiriyoruz. Seçilmiş
hastalara alt çeneyi ve dili ön tarafta
tutmayı hedefleyen ağız içi araç kul-
lanımı önerilerek tedaviye devam
ediyoruz” ifadelerini kullandı.

ASTIM HASTALARI DİKKAT
Astım rahatsızlıklarında yaz aylarıy-
la birlikte artışlar yaşandığına işaret
eden Temuray, "Klima demek nem
demek, klima demek toz demek,
bakteri ve mantar enfeksiyonları
demek, küf demek, alerji demek o
nedenle astım hastaları klima kul-
lanımına dikkat etmeli. Astımlı
hastalarda bu bahsettiğim patojenler
akciğerlerde ödeme neden olacağı
ve nefes darlığı yapacağı için klima
kullananların dikkat etmesi gereken
bazı hususlar var. Bunlardan biri
klima nem dengesini düzenlemek.
Yani klimayı kısa aralıklarla ve hava-
landırarak çalıştırmak gerekir.
Klimanın periyodik bakımlarının
ihmal edilmemesi çok önemli.
Çünkü içeride oluşan nem, dengesi
toz ve küfün periyodik bakımlarla
mutlaka ve mutlaka temizlenmesi
gerekiyor. Bir husus ise astımlı
hastalar uzun süre klima kullanma-
malı, mutlaka pencere açarak hava
sirkülasyonu sağlamalı, mutlaka 10
günde bir klimaların filtreleri temi-
zlenip iyice kurutulmalı" diye konuştu.
>>İHA
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Bazı bölgelerde
sağanak yağış

GALA GECESİ LEZZET ŞÖLENİNE SAHNE OLDU
Afyonkarahisar mutfağının zenginliğini ve kültürel mirasını dünyaya tanıtmak

amacıyla düzenlenen 6'ncı GastroAfyon Uluslararası Turizm ve Lezzet
Festivali'nde gala gecesi düzenlendi. Yerli ve yabancı gastronomi tutkunlarını
bir araya getiren gecede, Türkiye’nin dört bir yanından gelen ünlü şefler, yerel

üreticiler ve misafirler Afyon mutfağının eşsiz lezzetleriyle buluştu.

Afyonkahisar Valisi Kübra Güran
Yiğitbaşı ve Belediye BaşkanıBurcu
Köksal’ın ev sahipliğinde düzenlenen

geceye Afyonkarahisar Milletvekili Hakan
Şeref Olgun, İkmal ve Garnizon Komutanı
Tuğgeneral Fatih Dağlı, il protokolü, ünlü
şefler ve çok sayıda seçkin davetli katıldı.

“CUMHURİYETİMİZİN TEMELLERİ
BU TOPRAKLARDA ATILDI”

Gecede bir konuşma yapan Belediye
Başkanı Burcu Köksal, bu toprakların
sadece lezzetiyle değil, aynı zamanda
Türkiye Cumhuriyeti’nin kuruluşuna giden
yolda önemli bir kilometre taşı olduğunu
söyledi. Başkan Burcu Köksal, “Gazi
Mustafa Kemal Atatürk’ün önderliğinde
kazanılan Büyük Zafer, bu topraklarda şekil-
lenmiş, Cumhuriyet’in temelleri burada
atılmıştır. Biz de bugün, Cumhuriyetimizin
değerlerine sahip çıkmanın ve mutfağımızı
dünyaya tanıtmanın gururunu yaşıyoruz."
dedi.

“GELENEĞİN İZLERİ, GELECEĞİN
LEZZETLERİ SLOGANI İLE GEÇMİŞTEN

GELECEĞE YOLCULUK”
Bu yıl festivalin sloganı olan “Geleneğin
İzleri, Geleceğin Lezzetleri” ile sadece gas-
tronomi dünyamızı değil, aynı zamanda Gazi

Mustafa Kemal Atatürk’ün bize emanet ettiği
Cumhuriyet değerlerini de geleceğe taşıdık-
larını ifade eden Başkan Burcu Köksal,
Afyonkarahisar mutfağının, her biri tarihî ve
kültürel bir miras niteliğinde olan tatlarıyla,
geçmişi geleceğe bağlayan bir köprü olduğu-
na dikkat çekti.

“AFYONKARAHİSAR 114 METRE UZUN-
LUĞUNDAKİ AFYON LOKUMU İLE GUİN-

NESS REKORU KIRDI”
Başkan Burcu Köksal konuşmasında şu
ifadelere yer verdi: "Afyonkarahisar, tarih
boyunca farklı medeniyetlerin buluşma nok-
tası olmuş ve bu zenginliği mutfağına da
yansıtmıştır. Bu zenginliği bugüne taşımak
ve dünyaya tanıtmak en önemli görevlerimiz-
den biridir. Bu festivalle
Afyonkarahisar’ımızın ekonomik kalkınması-
na, yerel üreticilerimize ve kadın emeğine
katkı sağlamayı hedefliyoruz. Tarihi Uzun
Çarşı’da 114 metre uzunluğunda Afyon
Lokumu ile Cumhuriyetimizin 101. yılına
yakışır Guinness Rekoru kırmamızın guru-
runu yaşıyoruz. Bu rekor, sadece lezzetin
ötesinde, Afyonkarahisar’ın kültürel ve gas-
tronomi mirasının uluslararası alanda tanıtıl-
ması açısından büyük önem taşıyor." diye
konuştu.

“KADINLARIN VE GENÇLERİN 
GÜCÜNÜ YANSITAN FESTİVAL”

Festivalle kadınlarımızın üretimdeki gücünü ve
gençlerimizin yenilikçi bakış açısını destekleyen
bir etkinliğe ev sahibi yapmaktan büyük mutlu-
luk duyduklarını dile getiren Belediye Başkan
Burcu Köksal, “Afyonkarahisar’ın mutfak
zenginlikleri, yerel üreticilerimizin emeği ve
gençlerimizin katkılarıyla dünya çapında daha
güçlü bir kimlik kazanıyor. Gastronomi sadece
bir beslenme şekli değil, kültürel bir mirastır ve
bu mirası yaşatmak, bizlerin en büyük sorumlu-
luğudur. Bu akşam da (dün) geleneğin
izlerinde yol alırken, geleceğin lezzetlerini
birlikte keşfedeceğiz. Bu festival yalnızca
gastronomi kimliğimizi pekiştirmekle kalmıy-
or, aynı zamanda Afyonkarahisar’ımızın
ulusal ve uluslararası düzeydeki tanıtımını
artırma, turizmi canlandırma ve ekonomik
kalkınmamıza katkı sağlama misyonunu da
taşıyor. Afyonkarahisar’ı ve mutfağımızı
daha ileriye taşımak için çalışmaya devam
edeceğiz. Bu organizasyonda emeği geçen
tüm ekip arkadaşlarıma, destek veren spon-
sorlarımıza ve tüm katılımcılara yürekten
teşekkür ediyorum. Lezzet dolu bir gece
geçirmenizi diliyorum." ifadelerini kullandı.
>>HÜDAYİ ACAR

Kütahya Frigg
Kadınları, Afyon’daki
festivalde şehrin
seramik sanatını ve
yerel lezzetlerini tanıttı
Kütahya Frigg Kadınları
Kooperetifi, şehrin seramik
sanatını ve yerel lezzetlerini
Afyonkarahisar'daki 
festivalde buluşturdu.

Afyonkarahisar, Türkiye’nin gastronomi başkent-
lerinden biri olarak 6. Uluslararası Gastro Afyon
Turizm ve Lezzet Festivali’ne ev sahipliği yapıy-
or. Festivalin açılışı, Afyonkarahisar Valisi Kübra
Güran Yiğitbaşı, Belediye Başkanı Burcu
Köksal, MasterChef Şef Sefa Oktay Kılıç ve Şef
Özlem Mekik’in katılımıyla gerçekleşti. Bu yılki
festivalde, Kütahya Frigg Kadınları Üretim ve
İşletme Kooperatifi tarafından hazırlanan Gastro
Seramik projesi dikkat çekti. Kütahya Frigg
Kadınları Kooperetifi, kadın emeğini ve yerel
üretimi destekleme hedefiyle yola çıkan bir
kooperatif olarak festivalde yer aldı. Kütahya’da
başlayan faaliyetleriyle tanınan kooperatif, ilk
olarak Hatay seramik koleksiyonu ile adından
söz ettirmişti. Şimdi ise Afyonkarahisar seramik
koleksiyonu, bölgenin zengin kültürel ve sanat-
sal mirasını lezzetlerle buluşturuyor. Festivalde
yapılan geleneksel Göce Köftesi, bu özel
seramik tabaklarda servis edilerek hem yemek
hem de el emeği sanatı bir araya getirildi.
Kütahya Frigg Kadınları’nın bu çalışması,
katılımcılar tarafından büyük ilgi gördü.
Kadınların ürettiği seramikler, Afyonkarahisar’ın
kültürel mirasını modern gastronomi dünyasına
taşırken, festivalde yerel üreticilere destek ver-
ilmesinin de altı çizildi. Workshopta konuşan
Afyonkarahisar Valisi Kübra Güran Yiğitbaşı,
Frigg Kadınları’nın projelerinin şehrin hem
sanatını hem de gastronomisini tanıtma açısın-
dan önemli olduğunu ifade etti. Gastro Afyon
Festivali, Kütahya Frigg Kadınları’nın katılımıyla,
yerel üreticilere destek olmayı, bölgenin gas-
tronomik zenginliklerini tanıtmayı ve
Afyonkarahisar’ın kültürel mirasını korumayı
sürdürüyor. >>İHA

Vali Yiğitbaşı, Somer Şefle Ayşe’yi Görüştü 
TV8 ekranlarında yayınlanan
MasterChef programıyla da 
tanınan ünlü şef Somer Sivrioğlu, 6.
Uluslararası Gastro Afyon Turizm ve
Lezzet Festivali kapsamında
Afyonkarahisar’a geldi. 

Festival kapsamında söyleşiye katılan şef Somer Sivrioğlu, öncesinde
Vali Doç. Dr. Kübra Güran Yiğitbaşı ile bir araya geldi. Ayşe’ye tatil
sürecinde Vali Yiğitbaşı’nın desteğiyle eğitim veren Afyon Kocatepe
Üniversitesi Gastronomi ve Mutfak Sanatları Bölüm Başkanı Prof. Dr.
Mustafa Sandıkçı, Öğretim Görevlileri Esna Mete ve Osman
Kazancı’nın katıldığı görüşmede Ayşe’nin yarışmadaki durumu ve bun-
dan sonraki süreçte yapılacak çalışmalar değerlendirildi.  Ayşe’ye
desteklerinin süreceğini söyleyen Vali Yiğitbaşı, yarışmadan zaferle
çıkacağına inandığını söyledi.  >>HÜDAYİ ACAR


